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Prosjektet  FV 565 Marås-Soltveit  
 
Kva skjer med prosjektet Marås-Soltveit i NH-pakken? Kor står prosjektet pr. d.d.? Må vi ha 
ny runde i kommunestyret, no når Statens vegvesen vurderer kostnadsreduserande tiltak?  
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